
GRIMSTAD KOMMUNE 
 

FJÆRE BARNESKOLE 
 

 

REFERAT FAU MØTE 

Tid: Torsdag 24.11.22   Kl. 18:00 

Sted: Personalrommet, Fjære barneskole (gamle Fjære ungdomsskole) 

Klasse Navn Tilstede 

1A Tove Linn Tjersland JA 

1B Anne Margrethe B Thorsen JA 

2A Knut Lia JA 

2B Per-Christian Rosmo JA 

3A Eivind Tunsberg NEI 

3B Stine Dale JA 

4A Vibeke Svantesen JA 

4B Maren Helene Pedersen JA 

5A Jenni Dahlbäck NEI 

5B Daniel Krath (vara) JA 

6A Martin Birkedal JA 

6B Berglind Smaradottir JA 

7A Morten Hoveland  JA 

7B Evlin Helledal JA 

 

Referent: Tove Linn Tjersland 

Saksliste: 

Sak 14/22-23: Kommunedirektørens budsjettforslag  

Kommunedirektørens budsjettforslag ble lagt fram 15.11.22. Det ble anbefalt å holde et 
ekstra FAU møte i denne anledning.  Rektor gjennomgikk hovedpunkter fra forslaget: 

• Befolkningsutvikling i Grimstad kommune 

- Antall barn 6-15 år synker med 8 % frem til 2032 
- Antall barn i barnehagealder 1–5 år forventes å synke første halvdel i perioden for 

deretter å øke tilbake til på dagens nivå frem mot 2032/2033 
- Antall 80 år og eldre øker med 70 % frem til 2030 
- I november 22 var det 24 502 innbyggere i Grimstad kommune. Dette er en økning på 

485 fra 31. desember 2021.  
 

Kilder: SSB og Skatteetaten 



• Utfordringer 

- Ukraina-krigen 
 Globale konjunkturer påvirket 
 Økte energipriser 
 Inflasjon og renteoppgang 

- Statsbudsjettet 
 Stramme rammer for å dempe inflasjon og renteoppgang 
 Fjerning av Husbank-støtte til sykehjemsplasser og heldøgns 
 omsorgsplasser 
 
Kommunedirektøren sier: Dra i bremsen! 
 

• Strammere rammer 
- Kutt 
- Ikke kompensasjon prisvekst. Selv om skolens utgifter på materialer øker.  
- Effektivisering 
- Struktur 
- Forskyving investeringer. Bygging av nye fjære barneskole forskyves ikke.  

 

• Kjernetjenester skjermes eller styrkes 
- Hjemmetjenester 
- Habilitering 
- Fastleger 
- Skole 
- SFO - skjermes 
- Barnehage - skjermes 
- Barnevern - skjermes 
 

• Oversikt budsjett 2021, 22 og 23.  
- Ny enhet innenfor oppvekstsektoren som inneholder barnevern, PPT, familiesenter 

etc. derav en økning i budsjettet i 2023. 
- Gjennomgang av satsinger og kutt i oppvekstsektoren. 
- Bremsen er på! Det betyr:  

o Strammeres drift for alle tjenester 
o Kutt, effektivisering, struktur for forskyvning av investeringer.  
o Kvaliteten reduseres. Forventinger må muligens senkes.  
o Øker inntekter fra skatt. 
o Omtaksering av eiendommer. 
o Bruk av fond.  
o Økt risiko 

 

• Rask gjennomgang av Fjære barneskole budsjett 2022.  
Skolens budsjett ble også gjennomgått i forrige FAU møte.  
 
Fellesuttalelse fra SU og FAU ved Fjære Barneskole til kommunedirektørens 
budsjettforslag for 2023 ble sendt inn ved fristens utgang 27.11.22. 
 



• Skolen vil ende opp med røde tall. Pr. september 2022:  -1 593 000,- 

•  Ledelsen har nå hatt en gjennomgang av alle ressurser ved skolen for å se hva som 
gjør at vi ikke klarer å holde budsjettet.  

• Hovedårsaken til at skolen ikke klarer å holde budsjettet er at den har et uheldig 
delingstall på enkelte trinn. Det vil si at skolen har for mange elever på trinnet til å ha 
de i en klasse, og når de deles i to, blir klassene små. Et trinn med 32 eller 36 elever 
krever like mye som om det skulle vært 50-52 elever på trinnet, men det gir et 
negativt utslag på økonomien. 

• Rektor går igjennom skolens ikke lovpålagte oppgaver og konsekvensene av å kutte 
ned på disse.  
 

 
Sak 15/22-23: Eventuelt 

• Multihus/lavoen.  

- Etter en befaring til lavoen ble det avklart at det ikke er behov for å kjøpe inn nye 
plank, kun nye skruer for å feste det som er der fra før.  

- Derimot er det behov for 8-10 stk. nye lecablokker rundt bålplassen. Tilluft til bålet er 
tett, men dette kan nok ordnes ved tømming for aske.  

- Det bør settes opp en dugnad på nyåret.  
 

• Kasserer presenterte økonomien til FAU Fjære barneskole.  

- Status konto 
- Utbetalinger 22/23 
- Overskudd de 3 siste årene 

 

• Evaluering av høstfesten med åpen skole 

- Det kom inn et overskudd på 13 896,72,- kr  
- 80% av kundene brukte Vipps. Dette går bare oppover.  
- Det vil være behov for parkeringsvakter både på høst- og sommerfesten.  
- Svært mange av de besøkende kom samtidig. Hvordan kan man unngå lange køer i 

kafeen?  
o Antageligvis for få med kun 4 stk bak disken.  
o Oppvarming av pølser bør starte tidligere.  
o Bør være en øremerket kjøkkensjef som er på kjøkkenet til enhver tid.  
o Kakene kan med fordel merkes med hva slags kake det er.  
o Ha eget bord for kaker uten gluten, melk, nøtter, egg osv.  

 
- Det er ønskelig å unngå loddsalg ved høstfesten. Hovedfokus skal være på skolen og 

det elevene har laget.  
- Fruktbeger laget av SFO er noe man ønsker å videreføre som et sunnere alternativ. 

Alle begrene ble utsolgt.  
- Det var beregnet passelig mengde med innkjøp til kafé. Brus er veldig populært, 

særlig Pepsi Max.  
- Det er behov for enkelte innkjøp: 



o 4-6 stk. plastkanner med lokk eller kran til saft. Biltema har noen som 
fungerer bra.  

o Grilltang/spade til grilling av hamburgere ved sommerfesten og 17. mai. 
Grilling av hamburgere var en stor suksess ved forrige arrangementer.  
 

• Juleavslutning – oppgaver for FAU 

- Juleavslutning onsdag 14. desember 2022 kl. 18:00 
- Rektor har sendt ut oppgaver for hvert trinn ved juleavslutningen. FAU 

representanter videreformidler dette videre til klassen/klassekontakter som sørger 
for å ha nok foresatte til oppgavene. I utgangspunktet skal ALLE foresatte på trinnet 
hjelpe til. 

- 1.,2. og 3. trinn er fritatt fra oppgaver ved juleavslutningen.  
 

 

Fjære barneskole,  

FAU 

 


